
Zápis z jednání školské rady konané dne 7. 9. 2011 v Chotíkově 

 

Přítomni:  Zdeněk Bříza, Hana Zemanová, Mgr. Petra Pangrácová, Bc. Kateřina Moučková, později 

Ing. Lenka Křikavá (omluvena) 

Nepřítomna: Mgr. Miloslava Pritzlová (omluvena) 

Hosté: p. Čechura 

Program jednání a jeho průběh: 

1. Byla stanovena zapisovatelka dnešní školské rady K. Moučková. 

Průběh hlasování: schváleno všemi hlasy 

 

2. Program: 

 

Seznámení s hospodařením ZŠ a MŠ Chotíkov za první pololetí 2011 

Školní řád ZŠ a MŠ Chotíkov 

Řešení podnětů ze strany rodičů nebo pedagogů 

Stanovisko p. Štěrbové a p. ředitelky ke stížnosti rodičů na klasifikaci v předmětu dějepis 

a český jazyk 

Diskuze 

 

3. Seznámení s hospodařením ZŠ a MŠ Chotíkov za první pololetí 2011. 

Pan Čechura – předseda Finanční komise obce Chotíkov seznámil ŠR s hospodařením ZŠ a 

MŠ Chotíkov. Vysvětlení se týkalo zejména položek, které jsou hrazeny z obecního 

rozpočtu. Druhou část rozpočtu může vysvětlit p. ředitelka, která bude pozvána na 

následující jednání ŠR. 

Pan Čechura dále upozornil členy ŠR o závazném termínu pro odevzdání návrhu rozpočtu 

pro rok 2012 a to do 31. 10. 2011. ŠR si připraví požadavky, které budou předány 

p. ředitelce, p. Pangrácová znovu zaktualizuje potřeby pro TV (část již byla nakoupena). 

 

4. Školní řád ZŠ a MŠ Chotíkov 

Mgr. Pangrácová představila a vysvětlila členům ŠR nový Školní řád. Byli jsme upozorněni 

na změny oproti stávajícímu řádu. Do Školního řádu byly zapracovány drobné připomínky 

a ty budou prostřednictvím Mgr. Pangrácové předány autorům. 

 

ŠR schválila Školní řád ZŠ a MŠ Chotíkov s připomínkami. 

 5 PRO, 0 PROTI a 0 ZDRŽEL SE. 

 

5. Řešení podnětů ze strany rodičů nebo pedagogů 

Na základě předchozích událostí navrhuje předsedkyně ŠR přijmout pravidla pro řešení 

podnětů a to ze strany rodičů i pedagogů. Navrhuje tento postup: 

1. Člen ŠR přednese na jednání ŠR podnět k jednání. Pokud si to rodič/pedagog 

nebude přát, nebude člen ŠR sdělovat identitu ani počet osob. 



2. ŠR tento podnět zanese do zápisu a požádá o vyjádření kompetentní osobu. 

Kompetentní osoba je za ZŠ a MŠ Chotíkov p. ředitelka, za obec Chotíkov starosta 

obce, zastoupený pověřeným místostarostou. Žádost o vyjádření bude obsahovat 

termín, aby odpověď byla součástí zápisu následujícího jednání ŠR. 

 

Tento postup byl přijat všemi přítomnými členy ŠR. 

5 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

 

6. Stanovisko p. Mgr. Štěrbové a p. ředitelky ke stížnosti rodičů na klasifikaci v předmětu dějepis 

a český jazyk 

Stanovisko p. Mgr. Štěrbové a p. ředitelky je v příloze tohoto zápisu. 

 

7. Diskuze 

 Žaluzie do 5. třídy a do tělocvičny školy. 

P. Bříza navrhl, aby byly zaplaceny z rezervního účtu ZŠ a MŠ Chotíkov. Tento návrh 

byl podpořen celou ŠR. 

 

 P. Bříza se ptá, proč se stěhovala třída p. uč. Mgr. Všahové do horního poschodí 

budovy ZŠ a třída p. uč. Mgr. Simetové starších žáků zůstala v původní učebně? Dotaz 

bude zaslán p. ředitelce. 

 

 P. Ing. Křikavová se ptá, jakou má ZŠ a MŠ pojistku v souvislosti s vybavením učeben 

interaktivními tabulemi. Dotaz bude zaslán panu Bělohlavému. 

 

 P. Mgr. Pangrácová upozornila na nutnost používat obuv se světlou podrážkou, 

důvodem je nákladná oprava podlahy v celé tělocvičně. 

 

 P. Moučková tlumočila dotaz z řad rodičů a to, zda mají všichni pedagogové vyučující 

na ZŠ Chotíkov odpovídající aprobaci. P. Mgr. Pangrácová odpověděla, že vyučující na 

1. stupni mají všichni aprobaci pro výuku na 1. stupni. Na 2. stupni vyučující 

odborných předmětů (matematika, dějepis, chemie, český jazyk, zeměpis atd.) 

vyučují odpovídající pedagogové. Všichni vyučující z 1. stupně mají i aprobaci pro 

tělesnou výchovu. 

 

 P. Ing. Křikavová se ptá, proč byla o letních prázdninách otevřená MŠ pouze 3 dny. 

Dotaz bude zaslán p. ředitelce. 

 

Příští schůzka školské rady proběhne 5. 10. 2011 v 16.00. S tímto termínem všichni souhlasí. 

 

Zapsala K. Moučková 


